

Mr. Deans for Mr. Miller on the Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs.

Mr. Clarke (Vancouver Quadra) for Mr. Thomson on the Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs.

---

*Returns and Reports Deposited with the  
Clerk of the House*

The following papers having been deposited with the Clerk of the House were laid upon the Table pursuant to Standing Order 41(1), namely:

By Mr. Trudeau, a Member of the Queen's Privy Council,—Summaries of Orders in Council passed during the month of February, 1982. (English and French).—Sessional Paper No. 321-1/352B.

Proceedings of the Royal Society of Canada, 1981, together with 1981-82 Calendar, pursuant to section 9 of An Act to Incorporate the Royal Society of Canada, chapter 46, Statutes of Canada, 1883. (English and French).—Sessional Paper No. 321-1/233D.

Report of Council to the Royal Society of Canada for the year 1981-82, pursuant to section 8 of An Act to Incorporate the Royal Society of Canada, Chapter 46, Statutes of Canada, 1883 (English and French), together with financial statements for the year ended February 28, 1982.—Sessional Paper No. 321-1/233E.

---

At 10.30 o'clock p.m., the House adjourned until tomorrow at 2.00 o'clock p.m., pursuant to Standing Order 2(1).

M. Deans en remplacement de M. Miller sur la liste des membres du Comité permanent des finances, du commerce et des questions économiques.

M. Clarke (Vancouver Quadra) en remplacement de M. Thomson sur la liste des membres du Comité permanent des finances, du commerce et des questions économiques.

---

*États et rapports déposés auprès du Greffier  
de la Chambre*

Les documents suivants, remis au Greffier de la Chambre, sont déposés sur le Bureau de la Chambre, conformément aux dispositions du paragraphe (1) de l'article 41 du Règlement, savoir:

Par M. Trudeau, membre du Conseil privé de la Reine,—Sommaire des arrêtés en conseil adoptés durant le mois de février 1982. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 321-1/352B.

Délibérations de la Société royale du Canada, 1981, ainsi que l'Annuaire 1981-1982, conformément à l'article 9 de la Loi constituant en société la Société royale du Canada, chapitre 46, Statuts du Canada, 1883. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 321-1/233D.

Rapport du Conseil à la Société royale du Canada, 1981-1982, conformément à l'article 8 de la Loi constituant en société la Société royale du Canada, chapitre 46, Statuts du Canada, 1883 (textes français et anglais), ainsi que les états financiers pour l'année terminée le 28 février 1982. (Texte anglais).—Document parlementaire n° 321-1/233E.

---

A 22 h. 30, la Chambre s'ajourne jusqu'à demain, à quatorze heures, en conformité des dispositions du paragraphe (1) de l'article 2 du Règlement.